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  Üniversite eğitiminiz ve deneyimleriniz kariyerinize nasıl katkı sağladı? 

Üniversite eğitimim süresince aldığım teorik ve uygulamalı dersler, sektöre daha 

donanımlı ve bilinçli bir şekilde adım atmamı sağladı. Akademisyenlerimizin sektöre 

yakınlığı ve güncel saha deneyimine dayalı yaklaşımları, hem staj sürecimde hem de 

iş hayatına geçişimde önemli katkılar sundu. Bunun yanı sıra; düzenlenen teknik 

geziler, sektörel yarışmalar ve çeşitli eğitim programlarına katılım imkânı, mesleki 

gelişimimi destekleyerek sektöre dair farkındalığımı artırdı. Tüm bu süreç, 

profesyonel yaşama sağlam bir temel ile başlamama olanak tanıdı.. 

🌟 Kariyer yolculuğunuz nasıl başladı? Mezuniyetten sonra ilk adımlarınız 

neler oldu?   
Üniversite eğitimimin son yılında, Pakipek Tekstil’de part-time olarak pazarlama ve 

müşteri temsilciliği görevine başladım. Dokuma kadın giyim alanında faaliyet 

gösteren firmada, müşteri ilişkileri yönetimi, koleksiyon sunumu, sipariş takibi ve fuar 

hazırlıkları gibi çeşitli sorumluluklar üstlenerek sektöre dair önemli deneyimler 

kazandım. Mezuniyetimin ardından bu görevime tam zamanlı olarak devam ettim. 

1 yıllık aktif saha deneyimim sonrasında, kendimi daha fazla geliştirebileceğime 

inandığım Ar-Ge alanına yönelme kararı aldım. Bu doğrultuda kariyerime Vanelli 

Tekstil’de Ar-Ge Projeleri Yöneticisi olarak devam ediyorum. Burada yenilikçi tekstil 

ürünlerinin geliştirilmesi, projelendirilmesi ve süreç yönetimi konularında aktif rol 

alarak, teknik bilgi birikimimi daha da derinleştirmekteyim. 

⚙  Karşılaştığınız en büyük zorluk neydi ve bunu nasıl aştınız? 

Sektöre ilk adım attığım dönemde, iş süreçlerini ve müşteri ilişkilerini sahada 

deneyimleme fırsatı buldum. Ancak zaman içinde, sektör genelinde hâkim olan 



geleneksel çalışma düzeninin, bireysel gelişim ve kurumsal dönüşüm açısından 

çeşitli sınırlılıklar barındırdığını gözlemledim. Yenilikçi yaklaşımlara kapalı yapı, 

dijitalleşme ve yaratıcı süreçlere adaptasyonda yavaşlık gibi unsurlar, dinamik ve 

gelişime açık bir profesyonel ortam ihtiyacını doğurdu. Ayrıca, ücretlendirme 

sistemlerinin istikrar ve şeffaflık açısından yeterince yapılandırılmamış olması, 

sürdürülebilir bir çalışma motivasyonu oluşturmakta zorluk yaşanmasına neden oldu..  

  Şu anda yaptığınız iş ve başarılarınız hakkında kısa bilgi verir misiniz? 

Şu anda tekstil sektöründe Ar-Ge Projeleri Yöneticisi olarak görev almaktayım. 

Vanelli Tekstil’de yürüttüğüm projelerde, yenilikçi yaklaşımlar ve sürdürülebilir 

çözümler geliştirmeye odaklanıyor; sektörün ihtiyaçlarına yönelik yaratıcı ürünler 

tasarlıyorum. Aynı zamanda 2025 yılında düzenlenen Hometex Fuarı’na Ar-Ge 

Projeleri Yöneticisi olarak katılarak sektördeki güncel gelişmeleri yakından takip etme 

ve projelerimi sergileme fırsatı buldum. 

Öncesinde Pakipek Group’ta Satış ve Pazarlama Uzmanı olarak görev aldım, 2024’te 

ise "Texhibition Kumaş, İplik ve Tekstil Aksesuarları Fuarı"na Satış Sorumlusu olarak 

katıldım. 2024 yılında, TÜBİTAK 2209/A kapsamında meme kanseri tedavisi gören 

kadınlara özel crop-top sütyen tasarımı projemin yürütücülüğünü üstlenerek hem 

sosyal fayda hem de işlevselliği bir araya getiren bir çözüm geliştirdim. 

2023 yılında, Athleisure Challenge Aktif Tasarım Yarışması’nda Türkiye 2.si olarak 

derecelendim. Aynı yıl düzenlenen "Tekstil Sektöründe Dijital Dönüşüm 

Konferansı"nda hem moderatörlük hem de sunuculuk yaparak iletişim ve liderlik 

becerilerimi sahada aktif olarak kullandım. 

2023 yılında katıldığım "Entrepreneurship Training for Circularity in Textile" programı 

sayesinde döngüsel tekstil alanında uluslararası düzeyde bilgi ve vizyon kazandım. 

Öncesinde Yalaz Tekstil Filo Dora’da konfeksiyon stajımı tamamladım, Hugo Boss’ta 

üretim stajı yaparak kurumsal üretim süreçlerine dair deneyim elde ettim. 

Lisans eğitimimi Bursa Uludağ Üniversitesi Tekstil Mühendisliği Bölümü'nde 

tamamladım ve 2024 yılı bölüm 3.sü olarak mezun oldum. Eğitimin süresince; 

öğrenci temsilciliği, kalite komisyonu üyeliği ve topluluk başkan yardımcılığı 

görevlerinde aktif olarak yer aldım. 

Tüm bu süreç boyunca kazandığım teknik bilgi, estetik bakış açısı, takım çalışması 

ve liderlik becerileri sayesinde; yenilikçi, çözüm odaklı ve sektöre değer katmayı 

amaçlayan bir mühendis olarak kariyerimi sürdürmekteyim. 

Yeni mezunlara veya öğrencilere vere. 

 

 

 



💡 Yeni mezunlara veya öğrencilere verebileceğiniz en önemli tavsiye nedir? 

Yeni mezunlara ya da öğrencilere verebileceğim en önemli tavsiye: kendinizi sadece 

derslerle sınırlamayın. Üniversite yılları sadece diploma için değil, kim olduğunuzu 

keşfetmek ve kim olmak istediğinizi inşa etmek için bir fırsattır. 

Ben de öğrenciyken stajlardan yarışmalara, topluluklardan proje yürütücülüğüne 

kadar pek çok alanda aktif olmaya çalıştım. Bu deneyimler sadece CV'mi değil, bakış 

açımı da zenginleştirdi. Özellikle çok yönlü olmanın ve disiplinler arası 

düşünebilmenin ne kadar kıymetli olduğunu iş hayatına girince çok daha iyi anladım. 

Merak edin, sorun, deneyin, hata yapmaktan korkmayın. Her adım sizi bir sonraki 

fırsata hazırlar. Ve en önemlisi; ne yaparsanız yapın, özgünlüğünüzden ve 

değerlerinizden vazgeçmeyin. Sektör teknik bilgi kadar karaktere ve vizyona da değer 

veriyor. 
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